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W imieniu mieszkaric6w miasta proszq o odpowi edf., czy planuje pan, wzorem

innych miast, wprowadzenie Karty Mieszkarica Wloclawka. W wielu miasach taka

karta funkcjonuje i dziqki niej mieszkaricy, kt6rzy placq podatki w danej

miejscowo6ci, korzystde znrhszych cen bilet6w za korzystanie z infrastrukftry
sportowej i kulturalnej.

Z powa2aniem


